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1. Trafiknämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande som svar 

på skrivelsen. 

 

 

Jonas Eliasson 

Förvaltningschef 

 

 

 Mattias Lundberg 

 Avdelningschef 

 

 

Caroline Quistberg 

Enhetschef 

 

 

 

Bakgrund 

Patrik Silverudd (L) inkom med en skrivelse till trafiknämnden den 

14 december 2017. Skrivelsen bifogas tjänsteutlåtandet. 

 

Skrivelsen 

I skrivelsen anför Patrik Silverudd att det tidigare har gjorts 

förbättringsarbeten längs stråket Stadshuset-Kristineberg, men att 

tillgängligheten längs stråket är varierande och att det därför är 

motiverat med en större översyn. Med anledning av det frågar 

Patrik Silverudd vad kontoret planerar att göra för att förbättra 

tillgängligheten längs stråket. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom trafikkontoret. 
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Trafikkontorets synpunkter 

I Stockholms stad har det skett en generell ökning av gående och 

cyklande. Det medför att staden behöver anpassa sin infrastruktur 

för att bättre kunna möta denna förändring. Trafikkontoret arbetar 

för närvarande med att ta fram riktlinjer för utformning för gående. 

Kontoret tar också fram en handlingsplan i form av en 

prioriteringslista över stråk för gående som staden behöver se över 

och förbättra. Detta arbete planeras att vara klart inom kort.  

 

Efter det kommer trafikkontoret eventuellt att se över de specifika 

stråk som pekas ut som prioriterade i handlingsplanen. När 

riktlinjerna för utformning för gående är klara skulle det därför 

kunna bli aktuellt att se över stråket för gående mellan Stadshuset 

och Kristineberg. Kontoret sparar de synpunkter som kommer in 

och tar dem med oss i arbetet framöver. Det är dock inte möjligt att 

i dagsläget utlova en sådan översyn. 

 

I dagsläget bedömer trafikkontoret att det finns många stråk för 

gående i staden som har sämre standard för olika grupper av 

gående, och som därför är i större behov av översyn än stråket 

mellan Stadshuset och Kristineberg. Trafikkontoret kommer därför 

inte i nuläget att genomföra någon större översyn enligt förslaget i 

aktuell skrivelse. 

 

Trafikkontorets förslag 

Trafikkontoret föreslår att skrivelsen besvaras med detta 

tjänsteutlåtande. 

 

Slut 

 

 

Bilaga 

Översyn av hela stråket Stadshuset-Kristineberg. Skrivelse från 

Patrik Silverudd (L) 


